
 
  
Deltagere: 
  
Ella Olesen, Jytte Frøhlich, Helen Christensen, 
Arthur Petersen, Annie Petersen. 
  
Bestyrelsesmøde d 28.11 
1. Referat fra sidst. Ella tager fat i Jesper vedr. NABO hjælp. 
2. Siden sidst. 
3. Snak om, forespørgsel fra beboere i nr 21 ang bryggers. 
I drøftelsen ang renovering af bryggers kom der flere spørgsmål 
frem. 
Hvad er der med i kr. 70.000 til renovering af badeværelse. 
Vi har hørt at der skal laves gulvvarme, loft og spot. Fliser, 
Klinker... Gulvvarme. 
Hvad er der egentlig med i et køkken. 
Vi blev enige om at vi vil sammensætte et brev, som vi vil sende 
til SØBO,. For at få uddybet hvad der er muligt ved renovering af 
køkken – bad - bryggers.  
Inden vi sender en endelig beslutning om der skal indkaldes til 
ekstra ordinært afd møde, eller at vi anbefaler det tages op på det 
ordinære afdelingsmøde i september. 
4. Referat fra repræsentantskabsmøde d 15.11.21 OK 

Mødereferat 

Bestyrelsesmøde den 29.11 
.2021



5. Referat fra formandsmøde d 22.11.21 OK 
6. Evt.       
 


